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Een ode aan 
één jaar beleving 

Voorwoord

Welkom bij het allereerste magazine van Play 
Zuid, het huis van live entertainment in het 
bruisende hart van Antwerpen! Dit is niet zo-
maar een magazine; het is een levendige 
weerspiegeling van de passie, creativiteit en 
toewijding van vijf enthousiaste studenten 
Communicatie van de AP Hogeschool, die hun 
talenten hebben gebundeld om je een unieke 
kijk te geven op wat Play Zuid te bieden heeft. 

Play Zuid is meer dan een locatie, het is de ont-
moetingsplaats waar live-entertainment en het 
publiek samenkomen. Hier gaat het niet alleen 
om het zien van een show; het draait om de on-
vergetelijke ervaringen die worden gecreëerd, 
de emoties die worden gewekt en de connec-
ties die ontstaan tussen artiesten en publiek.  

Terwijl je door de verhalen bladert en de beelden 
bewondert, nodigen we je uit om deel te worden 
van het verhaal van Play Zuid. Kom naar de eve-
nementen, deel je ervaringen met vrienden en 
familie, en laat deze plek een deel worden van 
jouw eigen herinneringen. Want uiteindelijk is 
het publiek net zo essentieel als het podium, en 
bij Play Zuid draait het om het creëren van ge-
deelde momenten die een leven lang meegaan.  

Blader door de pagina’s, lees de interviews, 
ontdek de diverse evenementen die plaats-
vinden en laat je inspireren door de rijke er-
varingen die Play Zuid te bieden heeft. Ons 
doel is om je mee te nemen op een reis door 
de wereld van Play Zuid en je een exclu-
sieve blik te gunnen achter de schermen 
van dit bijzondere entertainmentcentrum. 

VEEL LEES- EN BELEVINGSPLEZIER!
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Ik vind de ambities die we vooropstellen soms zo 
zot, maar de drive die daarachter zit, is gewoon 

heel fijn
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“Wij doen enorm veel met weinig mensen, 
maar dat maakt ons net strijdvaardig en 
gedreven”

Interview met Julie Vanlangendonck

“We zijn nu stilaan door die op-
bouwfase heen en kunnen ons 
nu bezighouden met de echte 

projecten”

Ik werk sinds 2016 voor Play Media, toen nog SBS, 
en heb al vanalles mogen doen. Zo heb ik bij de pro-
moafdeling gewerkt waar de trailers worden ge-
maakt en heb ik aan de rebranding meegewerkt toen 
de televisiezender ‘Vier’ naar Play4 veranderde. Ik 
heb ook een tijdje bij Woestijnvis gewerkt om er tel-
evisie te maken. Zo heb ik onder andere aan het pro-
gramma Boris meegewerkt. In november 2022 ben 
ik aan de slag gegaan als coördinator van de afdeling 
Live Entertainment van Play Media, waar Play Zuid 
een belangrijk onderdeel van is. Toen ik bij Play Zuid 
begon, was het er een echte werf: er werd nog volop 
gebouwd, er was nog geen vaste bar, er waren veel 
discussies over de inrichting van het interieur, en-
zovoort. Zelfs over het aantal houten latjes aan het 
plafond werd gediscussieerd. Ik werd er meteen in-
gesmeten en botste direct op allerlei ongewone uit-
dagingen. Maar ik heb zulke uitdagingen altijd leuk 
gevonden. Nu zijn we stilaan door die opbouwfase 
heen en kunnen we ons meer bezighouden met de 
echte projecten zoals ‘De Slimste Ploeg ter Wereld’, 
‘De Mol’ of de avant-premières.

Ik heb zelf Communicatiewetenschappen ges-
tudeerd, waarna ik nog twee lerarenopleidingen vol-
gde, tot ik op een gegeven moment dacht: ‘Ik zal dan 
toch maar eens beginnen te werken.’ Ik was altijd al 
gefascineerd door reclamespots. Ik heb het altijd 
boeiend gevonden hoe je een heel onnozel product 
kunt verkopen op een interessante manier. Zo vond 

ik dat de trailers van het toenmalige Vier opvallend 
veel verrassender waren dan die van concurrerende 
zenders. Dus ik was heel blij om op de promoafdeling 
terecht te komen omdat dat iets was dat mij altijd al 
fascineerde. 

Nu ben ik coördinator Live Entertainment. Dat houdt 
in dat ik het grote overzicht bewaar, niet enkel over 
wat er nodig is bij live entertainment of Play Zuid, 
maar ook over de link met de andere afdelingen. Zo 
zijn er bijvoorbeeld nieuwe programma’s die miss-
chien in Play Zuid kunnen doorgaan of die uitnodigen 
tot het organiseren van een evenement. Ook zorg ik 
ervoor dat iedereen weet wat te doen, dat de taken 
goed verdeeld zijn en dat er zo weinig mogelijk frus-
traties zijn binnen of over ons team. Eigenlijk doen 
wij met z’n allen ook veel meer dan wat onze func-
tiebeschrijving omschrijft. Zo ben ik bijvoorbeeld al 
vaak showrunner geweest van ‘De Slimste Ploeg ter 
Wereld’, wat betekent dat ik de PowerPoint bedien 
en in het oortje van de presentator zit om aanwijzin-
gen te geven. Dat klopt dus niet met mijn functieom-
schrijving, maar ik vind het wel ontzettend leuk om 
te doen. Dat is ook altijd een beetje eigen geweest 
aan ons bedrijf. Wij doen enorm veel met weinig 
mensen, maar dat maakt dat wij strijdvaardig zijn en 
er veel gedrevenheid zit in ons bedrijf.

Ik werk echt heel graag voor Play Media en ik vind de 
ambities die we vooropstellen soms zo zot, maar de 
drive die daarachter zit, is gewoon heel fijn. Dus ik 
zie mezelf hier zeker nog heel lang werken. 
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Een opnamedag met...

ROBBE
“Ik ben wel al eens naar Antwerpen gekomen, 
maar nog nooit eerder naar Play Zuid geweest. 
Ik ben een eerstejaars filmstudent en voor een 
schoolopdracht moet ik een multi-camerashow 
volgen. ‘De Tafel van Gert’ was de eerste die ik 
kon vinden. De locatie is heel fijn en ook zeer 
goed bereikbaar.”

NATHALIE & BERT 
“We zijn hier al twee keer eerder geweest, maar 
toen heette het programma nog ‘De Tafel Van 
Vier’. We vinden het een leuk programma en 
kijken het ook op tv. Mijn man is ingeschre-
ven bij ‘In The Picture’, dus zo kregen we de 
uitnodiging om de opnames bij te wonen. De 
locatie is heel gezellig en is net vernieuwd te-
genover de vorige keer dat we hier waren.”

De Tafel van Gert

Wil jij zelf ook eens in het publiek zitten? Scan de 
QR-code en schrijf je in!
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RITA & ANDREAS
“We zijn al eerder in Play Zuid geweest voor het pro-
gramma ‘Tulpen uit Antwerpen’. We wilden graag 
ook eens zien hoe het eraan toegaat bij ‘De Tafel 
van Gert’. Mijn vrouw is ingeschreven bij ‘In The Pic-
ture’, dus iedere keer als we te zien krijgen dat er 
opnames zijn in Antwerpen, schrijven we ons in.”

DIEUWERT
“Ik was nog nooit naar Play Zuid geweest. Het was 
een verrassing van mijn zus voor mijn verjaardag. 
Ik ben met de auto naar hier gereden zonder dat ik 
wist waar we heen gingen. Toen we hier toekwa-
men, wist ik dat we naar ‘De Tafel van Gert’ gingen 
kijken. Een leuke verrassing op een mooie locatie.”

SEVERINE
“Het is de eerste keer dat ik naar Play Zuid kom. Mijn 
man is op het idee gekomen om naar ‘De Tafel van 
Gert’ te gaan. Sinds onze dochter geboren is, probe-
ren we elke maand een activiteit te organiseren voor 
elkaar. Dat kan eens een ontbijtje of een uitstap zijn. 
Deze keer had mijn man dit geregeld als verrassing.”
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DO DON’T
Zo straal jij in het publiek

Onze ultieme stijltips
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De anekdotes van de barman
Interview met barman Abbas

Abbas Mohebi, een toegewijde barman bij Play Zuid, brengt wekelijks zijn 
vrije tijd in deze bruisende locatie door. Wij hadden een gesprek met hem 
en luisterden naar de leuke verhalen die hij met ons deelde. 

Na al die tijd bij Play Zuid heb ik geleerd om 
niet meer zo snel onder de indruk te zijn van 
alle beroemdheden die langskomen, maar 
één keer was ik toch echt verrast. Het was 
een normale dag toen plotseling premier 
Alexander de Croo als gast verscheen bij Play 
Zuid, en ik moet toegeven, dat was behoorlijk 
cool om mee te maken. Eerst zag ik een heel 
team van beveiliging binnenkomen, gevolgd 
door de premier zelf met een handvol mensen 
om hem heen. Het was echt een opvallende 
entree.  

Er zijn van die momenten waarop BV’s zelf als 
fans reageren op andere BV’s. Het is grappig 
om te zien hoe ze zelf om een foto vragen. Ik 
herinner me een keer dat ik zelf ook heel even 
van achter mijn bar kwam en een foto met 
Bart Peeters vroeg. Het was slechts één keer, 
maar het resultaat was een prachtige foto, 
waar ik stiekem wel trots op ben. 

 

Anekdote 2Anekdote 1

Anekdote 3

Het tofste van al vind ik dat de redactie en 
de productie daar ook rondlopen. Doordat 
ze vaak iets komen drinken aan de bar, heb 
ik met hen ook een band kunnen opbouwen. 
We voeren steeds aangename gesprekken 
en leren elkaar beter kennen. Ze zijn allemaal 
heel leuke mensen om mee samen te werken. 
Ik kijk er altijd naar uit als ze er zijn.  
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“

“Ik voel mij echt thuis bij                                        ”
CELINE VAN OUYTSEL VERTELT

“Het is hard werken, maar het 
voelt niet zo”

Celine Van Ouytsel is een van de recente aanwinsten van het team van Play Nostalgie. Haar 
doorbraak bij Play was tijdens ‘De Cooke & Verhulst Show’. “Het is hier allemaal begonnen 
dankzij Gert en James, en zo is mijn carrière gestart.” Doordat ze bij Play al gekend was, 
was de overschakeling naar Play Nostalgie niet zo moeilijk. “Zodra je bij Play zit, leren ze 
je beter kennen en daarom hebben ze me gecontacteerd.” De grootste uitdaging was een 
item vinden dat echt bij Celine paste en waar ze zich thuis in voelde. Tijdens een brain-
storm met haar collega Bart De Raes kwamen ze uiteindelijk op Celinestagram. “Ik ben 
natuurlijk vaak bezig met Instagram en was het Bart die als grapje met de naam kwam. 
We zouden sowieso in de richting van showbizz gaan, maar wilden natuurlijk wel 
nieuws met inhoud.” Zo brengt Celine het interessantste nieuws uit de ac-
tualiteit en sociale media.

Bij Nostalgie werd Celine warm ontvangen door 
haar collega’s. “Ik voelde me meteen thuis bij Play 
Nostalgie. Het is hard werken, maar het voelt niet 
zo.” Hoewel Play Nostalgie een wat ouder doel-
publiek heeft, is Celine een grote fan. “Ik hou 
echt van de muziek uit de eighties en de se-
venties, qua muziekstijl is dit wel echt mijn 
ding.” Als hoogtepunt tot nu toe kiest Ce-
line voor de maand tegen borstkanker: “In 
de maand oktober, de maand tegen borst-
kanker, hebben wij heel de week op een 
loopband gewandeld voor De Roze Mars.”

“Ik hou van muziek uit de 
seventies en de eigthies”
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“

PRESENTATRICE OF TE GAST ZIJN IN 
EEN SHOW? 
“Te gast, het is leuker om alles zelf 
mee te maken.” 

RADIO OF TV? 
“Tv, hier heb je natuurlijk het element 
van het beeld en heb je meer mogeli-
jkheden.” 

MEEDOEN AAN DE SLIMSTE MENS 
TER WERELD OF DE MOL? 
“De Mol, maar ik zou zeker geen mol 
kunnen zijn. Acteren is niet voor me 
weggelegd.” 

“Ik voel mij echt thuis bij                                        ”
Celines eerste ervaring als presentatrice was bij het programma ‘Play Café’. 
“Dat was keileuk om te doen, het was ook een heel leuk team en concept.” 
Het programma was dagelijks op tv te zien en het voelde voor Celine dan ook 
heel vertrouwd aan om elke dag naar Play Zuid te gaan. Celine staat ook bek-
end als influencer. Na haar avontuur als Miss kwamen de vele vragen van ver-
schillende partners voor samenwerkingen en werd ze een bekend gezicht in 
Vlaanderen. Sociale media zijn niet meer uit haar leven te denken, het hangt 
letterlijk vast aan alles. “Ik doe verschillende dingen en eigenlijk passen die 
allemaal mooi in elkaar.” 

Celine staat zeer nuchter in het leven en gelooft in het motto “Wat komt, 
dat komt”. Als ze over drie jaar 30 wordt, dan is het niet haar streefdoel 

om haar eigen programma te hebben, maar wil ze hetzelfde doen als 
wat ze nu doet. Ze ziet zichzelf nog steeds voor Play Nostalgie 

werken en hoopt geregeld op onze televisieschermen te ver-
schijnen. Tot slot deelt Celine als kersverse radiopresenta-

trice de soundtrack van haar leven: “Ain’t no mountain 
high enough” van Marvin Gaye en Tammi Terrell. “Ik ben 

een zeer positief persoon en wat er ook gebeurt, als je 
goede mensen om je heen hebt, doet dat al heel veel.”

DILEMMA’S
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Heerlijk wakker worden met een kop koffie en een crois-
sant terwijl je luistert (en kijkt) naar je favoriete radiozen-
der, ook dat kan bij Play Zuid! Van 30 september tot en 
met 16 december toverde Play Nostalgie Play Zuid elke 
zaterdagochtend tussen 9.00 en 11.00u om tot een waar 
ontbijt- en radiofestijn met ‘Liesa & Larissa Live’. Twee 
uur lang maakten Liesa Naert en Larissa Roose live 
radio vanuit de mobiele studio in Play Zuid. Sa-
men met een centrale gast boden ze een frisse 
kijk op de actualiteit en speelden ze uiteraard 
heel veel muziek. Het publiek kon ook genie-
ten van een heerlijk gratis ontbijt! Ideaal 
dus om het weekend vrolijk te starten. 

Ontbijt Play Nostalgie

Ben jij fan van een hapje, een drankje, wat 
spelplezier en op een terrasje genieten 
van het mooie weer? Dan is Play Zuid de 
place to be! Afgelopen zomer zette Play 
Zuid elke donderdag tot en met zondag zijn 
deuren wagenwijd open voor iedereen die 
op zoek was naar een gezellig terras of ge-
woon even nood had aan een beetje airco 
en rust tijdens de warme dagen. 

Zomerterras

MEER DAN EEN LOCATIE
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Al je vrienden die genieten van het mooie weer en jij die nog 
moet studeren? Niet getreurd, Play Zuid to the rescue! Sa-
men met STUDY360 zorgde Play Zuid voor een unieke stu-
deerplek in de grote Play Studio. Met gratis Wifi, oordopjes, 

stroompunten en gratis drinken konden studenten zich he-
lemaal smijten in hun blokperiode. Met een bar die door-

lopend open is, heel wat caféspelen en ieder uur een si-
lent disco samengesteld door Viktor Verhulst werd ook 

aan de pauzemomenten gedacht. Jonatan Medart 
bood dan weer online bloktips aan en Dominique 

Persoone voorzag de studenten van een recept 
voor een heerlijke powersnack. Ready, set, blok! 

Studeren

Gasten konden er genieten van een lekker 
aperitiefje of een kleine snack. Maar ook 
sportliefhebbers waren welkom en konden 
zich uitleven in het vernieuwde Zuidpark. Lie-
ver wat rustiger? Dan kon je kiezen uit heel wat 
gezelschapsspelletjes. Ook heel wat bekende 
Play-programma’s konden gebinged worden 
op groot scherm en om dit alles te vereeuwi-
gen konden gasten poseren in een van de fo-
tocorners in Play Zuid. FLITS! 
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“Door samen te werken maken 
we betere tv”

“Ik ben gepassioneerd door mijn job als regisseur, ik droomde al 
van deze job toen ik twaalf was. Ik studeerde aan het Ritcs om 
mijn droom achterna te gaan. Als verantwoordelijke voor alle af-
delingen, ben ik de link tussen hen en het productiehuis. Als re-
gisseur beslis ik mee over het decor, licht, camerastandpunten, 
beeld en nog veel meer. Ik leid elk aspect van de productie, waarbij 
ik de visie van het script tot leven breng.  Tijdens de opname ben 
ik dan ook druk bezig om ervoor te zorgen dat alles goed verloopt 
en er duidelijke communicatie is tussen de afdelingen. Ik deed al 
verschillende programma’s in Play Zuid, waaronder ‘De Tafel Van 
Gert’ en ‘De Cooke & Verhulst Show’.”

KEVIN - REGISSEUR

“Ik ben de regieassistente van De Tafel Van Gert. Een regieas-
sistent plant en beheert de tijd voor opnames, zodat de camer-
amensen weten welke beelden ze moeten vastleggen binnen een 
vastgestelde tijdsperiode. Maar een regieassistente doet veel 
meer dan dat. Ik sta in voor het contact met de eindregie, omdat 
timing cruciaal is in mijn job. Ik ben de rechterhand van Kevin en 
ondersteun hem in de productie. Ik vind zelf een live-uitzending 
het leukste want het is soms niet te voorspellen wat er allemaal 
kan gebeuren. Zo viel de autocue eens uit tijdens een uitzending. 
Zoiets moeten we als een team snel en efficiënt oplossen.”

NELE - REGIEASSISTENTE

“Ik ben een cameraman gespecialiseerd in remote werk. Ik zorg 
voor het bewegend beeld op de dolly, een beweegbaar apparaat 
met rails waar de camera op staat. Het werk in Play Zuid bij De 
Tafel Van Gert volgt een vast stramien, het is een soort van routine 
geworden voor mij. Ik check al het materiaal op voorhand zodat de 
opname vlot kan verlopen. De liefde voor dit vak heb ik gekregen 
door de verschillende producties die ik al heb mogen doen, want 
het is nooit hetzelfde. Bij fouten die er gebeuren tijdens een opn-
ame gaat het erom om de boel zo snel mogelijk samen op te start-
en, want door samen te werken maken we betere tv.”

PETER - CAMERAMAN
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Goedemorgen Jeff Bronder en Pieterjan Marchand, oftewel Supercontent. We ken-
nen jullie natuurlijk van de vele hilarische YouTubefilmpjes en de podcasts ‘Achter 
De Schermen’ en ‘De Slimste Mens: The Morning After’. Maar hoe zijn jullie eigenlijk 
op de naam ‘Supercontent’ gekomen? 

Jeff: We dachten na over een nieuw project rond content en wilden meteen in onze 
naam duidelijk maken wat het was. Net zoals bij de naam van onze podcast ‘Achter 
De Schermen’ weet je meteen wat het is. Ook wilden we het woord ‘content’ in 
onze naam verwerken en probeerden we het woord ‘super’ er eens voor te 
zetten. Toen kwamen we erachter dat ‘supercontent’ een dubbele bete-
kenis heeft: heel blij zijn en heel leuke content. Dat vonden we dan 
ook zeer origineel. De naam was dus eigenlijk vrij snel gevonden. 

Hoe zijn jullie gestart met podcasts en dan bij 
Play Zuid terechtgekomen? 

Jeff: : In de winter van 2022 zaten we in een dip-
je met onze YouTubevideo’s,. We voelden dat we 
onszelf wat aan het herhalen waren en dat we de 
beste video’s al hadden gemaakt. Dus probeerden 
we een paar nieuwe dingen uit: gaan padellen 
en daar een paar video’s over maken of eens 
figureren/acteren in een spot van ‘De Slimste 
Mens ter Wereld’. Dit kostte heel veel werk en 
had eigenlijk niet het gewenste succes. Dit 
zette ons aan het denken. Wat willen we nog 
maken? Was YouTube nog wel onze grote 
ambitie? Onze programmadirecteur vroeg 
zich daarbij ook af welke meerwaarde het 
YouTubekanaal had voor Play Media, want 
de video’s werden bijvoorbeeld niet op 
GoPlay gezet. Daardoor had het YouTube-
kanaal te weinig verbinding met wat Play 
doet als zendergroep. We moesten dus 
iets bedenken met dezelfde creativiteit, 
maar wat toch tot het universum van Play 
hoorde. Zo kwamen we op het idee om een 
podcast te maken, want het concept zit 
in de lift en we luisteren eigenlijk zelf ook 
veel naar podcasts. Ook de locatie Play Zuid 
leende zich ertoe om de podcast te maken.

“We doen waar het kan zoveel mogelijk zelf”
SUPERCONTENT VERTELT
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Hebben jullie voor de podcast een team dat jullie onder-
steunt? 

Jeff: Omdat we nu zowel ‘Achter De Schermen’ als ‘De 
Slimste Mens: The Morning After’ maken en soms daar-

buiten nog wat andere projecten zouden willen doen, 
zijn er recent wel wat mensen bijgekomen. We 

hebben heel lang alles met twee gedaan, maar 
nu hebben we ook een redacteur, een monteur, 

iemand die mee instaat voor de productie en 
nog een monteur die ons deeltijds helpt. Dus 

we zijn nu met vijf à zes mensen. Maar we 
monteren zelf ook nog wel. Het is een uit-
daging om zo veel mogelijk dingen door 
andere mensen te laten doen binnen het 
budget, zodat wij ons zo veel mogelijk 
kunnen bezighouden met het bedenken 
van concepten, maar de praktijk leert 
dat je toch nog altijd heel veel zelf doet.

Pieterjan: Zo zijn we ook begonnen. We 
willen altijd zo veel mogelijk zelf doen, 
maar dat is gewoonweg niet altijd mo-
gelijk als je meer of grotere dingen wilt 
doen. Het is moeilijk om dat uit handen 
te geven. Natuurlijk kan je dan meer ma-
ken, maar het verliest dan ook wel zijn 

ziel. Dat is iets waar je over wilt waken, 
dat het toch nog jouw identiteit heeft.

“We doen waar het kan zoveel mogelijk zelf”
“Het leukste is eigenlijk als onze gasten 

samen goed viben. Dat zorgt voor heel toffe 
interacties”
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Hoe zien jullie de toekomst van de podcast in? 
Zien jullie het jezelf ook nog lang doen? 

Pieterjan: Zeker! 

Jeff: We merken met seizoen twee dat we 
makkelijker gasten vinden, maar ook dat het voor 
ons vlotter gaat. We hebben ervaring en weten 
wat goed werkt en wat niet. We leren dus heel 
veel bij. Ik denk dat we nog moeten voortdoen 
en beter worden totdat we er echt goed genoeg 
in zijn. Daarnaast willen we zeker ons bereik nog 
wat vergroten zodat we kunnen nadenken over 
de eventuele volgende stap. Maar, Ik vind het in-
teressanter om dingen organisch en spontaan 
te laten groeien voor de podcast dan nu al na te 
denken over wat het zou moeten zijn of worden. 
(al grappend) De beste podcast van Vlaanderen 
worden, dat is het ultieme doel.

Als Supercontent vormen jullie altijd een duo. 
Waarom is er dan beslist dat jij, Pieterjan, alleen 
de podcast ‘De Slimste Mens: The Morning Af-
ter’ zou presenteren? 

Pieterjan: Dat is dé hamvraag hé! 

Jeff: Ik had niet gedacht dat dat zo’n commotie 
zou veroorzaken.

Pieterjan: Er is twee weken lang over gespe-
culeerd, ook binnen onze podcast. “Wordt Jeff 
Bronder aan de kant geschoven?” “Is het een 
solomove?” Het antwoord is: nee. We bedenken 
eigenlijk altijd alles samen en voor deze podcast 
wilden we iets maken wat anders was dan ‘Achter 
De Schermen’. Anders zouden beide podcasts te 
hard op elkaar lijken. We wilden er dus echt wel 
een ander concept van maken.

Jeff: We vonden het ook een beter idee als ‘The 
Morning After’ een een-op-eengesprek zou zijn. 
Dat maakt het ook een intiemer gesprek met de 
kandidaat die net afgevallen is. We hadden bij-
voorbeeld ook kunnen beslissen om elke afleve-
ring af te wisselen, maar dat zorgt dan misschien 
weer voor minder continuïteit. Daarbovenop 
vond ik het ook oké dat Pieterjan eens iets alleen 
ging doen en dat ik meer achter de schermen kan 
werken. Ik heb minder de behoefte om altijd in 
beeld te komen.

Pieterjan: De rol die ik vervul bij ‘De Slimste 
Mens: The Morning After’ ligt vrij dicht bij de rol 
die ik al vervulde bij ‘Achter De Schermen’, na-
melijk de host zijn. Jeff doet meer de interactie 
met de luisteraars, extra research enzovoort. De 
rollen zijn dus wel redelijk afgelijnd. Daarbij komt 
dat ‘The Morning After’ ook een dagelijkse pod-
cast is van 20 minuten, dus korter en minder gek 
en extreem qua productie. 

Wie waren de interessantste gasten die jul-
lie al hebben geïnterviewd voor de podcast 
Achter De Schermen? 

Pieterjan: Het leukste is eigenlijk als onze gasten 
samen goed viben. Dat zorgt voor heel toffe inter-
acties. De aflevering met Hans Bourlon en Viktor 
Verhulst is daar zo’n voorbeeld van. Hans Bourlon 
is namelijk niet alleen hoofd van Studio 100, maar 
ook de peter van Viktor Verhulst, dus dat geeft 
een totaal andere context en interactie. Ook de 
aflevering met twee van de vier Neveneffecten, 
Jonas Geirnaert en Jelle De Beule, was heel leuk 
om te maken. Samen doen zij niet meer zo heel 
veel op beeld, maar ze hebben wel hun eigen dy-
namiek die ze dan meebrengen naar de podcast. 
We moeten dus zelf niet veel moeite doen om die 
interactie en dynamiek op gang te wekken. 

Jeff: Daarnaast was Rik Verheye ook een heel 
goede verteller van verhalen achter de scher-
men, over het programma ‘Callboys’ bijvoorbeeld.
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“Ik vind het interessanter om dingen organisch 
en spontaan te laten groeien voor de podcast 

dan nu al na te denken over wat het zou moeten 
zijn of worden” - Jef

WERKEN ALS DUO OF ALLEEN? 
Jeff: Liever als duo natuurlijk. Ik zie mezelf niet zo 
snel iets alleen doen. 
Pieterjan: We werken eigenlijk altijd als duo, dus 
dat zie ik ook niet snel veranderen. Maar dat wil 
niet zeggen dat je niet eens een uitstap kan doen. 
Jeff werkt soms achter de schermen aan andere 
projecten waar ik bijvoorbeeld niets mee te maken 
heb.

VIDEO’S OF PODCASTS MAKEN? 
Jeff: Podcasts maken. 
Pieterjan: Voorlopig podcasts maken. Maar de 
podcasts worden natuurlijk ook in beeld gebracht 
en gemonteerd voor reels of stories op een wijze 
die heel hard lijkt op wat we deden toen we video’s 
maakten. Die geschiedenis nemen we daar dus ook 
in mee. 

VRIENDEN WORDEN MET OF DE KIEKENKOTQUIZ? 
Jeff: Ik kies de kiekenkotquiz omdat ik het tof vond 
om al die bekende mensen bij mijn ouders thuis te 
ontvangen en stront over hun hoofd te gieten. Het 
was een origineel idee dat ik nog niet veel heb zien 
terugkomen in het Vlaamse medialandschap. 
Pieterjan: Ik vond de kiekenkotquiz best stressvol 
om te maken, want we hadden toen nog niet zo veel 
ervaring en technisch moesten we het dan ook al-
lemaal zelf doen.

DILEMMA’S
Wat is voor jullie tot nu toe jullie hoogtepunt? 

Jeff: (lacht) De Baardegem Special die niet 
in Play Zuid was. Ik vond de Baardegem Spe-
cial het leukst omdat we het gewoon over 
een simpel Vlaams dorp hadden. We heb-
ben het gehad over historische figuren die 
in Baardegem mee aan de geschiedenis van 
België hebben gewerkt, maar ook tegelijk-
ertijd over de ontstaansgeschiedenis van 
Samson en Gert. Het waren heel uiteen-
lopende onderwerpen die toch in een pod-
cast over de media pasten. Daarbij hebben 
we ook voor de eerste keer eens met pub-
liek gewerkt, wat het ook specialer maakt. 

Pieterjan: De liedjes die we mochten mak-
en voor ‘De Mol’ waren ook cool. Dan zaten 
we telkens in ‘Café De Mol’, ook in Play Zuid. 
De grote finale die werd getoond in Kinepolis 
Antwerpen, was voor ons zowel angstaan-
jagend als leuk omdat ons liedje dan ook na 
de aflevering op alle grote schermen werd 
getoond. Het was bijzonder om dan de reac-
ties van de mensen live te kunnen zien. (lacht) 
Dan zak je toch wel een beetje weg in je stoel.
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‘Elk hoekje, zijn eigen verhaal’
James Cooke (presentator)

‘Ik kom van de kust helemaal naar 
Play Zuid’
Emmily (onthaalmedewerker) 

‘Bij Play Zuid worden we ontvangen als 
eigen familie’
Rita (stand-in) 

‘Ik werk echt heel graag voor Play Media 
omdat onze ambities zo zot zijn’
Julie (coördinator Live Entertainment)

‘Play Zuid. Elke dag opnieuw, maar telkens 
een beetje anders’
Tijl (publieksopwarmer)

‘Ride the rollercoaster’
Sven (stylist) 

WERKEN BIJ
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WERKEN BIJ

‘Het team is zo sterk op elkaar 
ingespeeld’
Kelsey  (make-upartieste)

‘Ik voelde me meteen thuis bij 
Play Nostalgie’
Celine Van Ouytsel (radiopresentatrice)

‘We werken als een team en 
lossen alles efficiënt op’
Nele (regieassistente)

‘Alles begint met respect, als jij 
goed voor de ander zorgt krijg je 
dat terug’ 
Lene (opnameleidster) 

‘Play Zuid, één familie’
Katja (stand-in)

‘De bar in Play Zuid is letterlijk het 
hartje in Play Zuid’
Andreas (eventproducer)
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MAKE-UPARTIESTE KELSEY

WORK HARD
Ik ben Kelsey, een make-upartieste en haarstyliste bij 
Play Media. Ik ben begonnen als receptioniste en volgde 
tegelijkertijd een make-upopleiding. Deze ervaring als 
receptioniste gaf me een uitgebreid netwerk, waardoor 
Play Zuid altijd als thuiskomen aanvoelt. Mijn make-up-
stijl hangt af van de relatie die ik met mijn klanten heb:
vertrouwd voor vrienden, zorgvuldig voor nieuwe gezich-
ten. Bij herhaalde bezoeken weet ik al snel welke stijl het 
beste past. En hoewel ik doorgaans kalm blijf bij beken-
de gezichten, voelde ik toch wat sterrenstof toen ik mijn 
vroegere idool, Kate Ryan, in mijn stoel had.

Lipolie 

Concealer 

Haarolie

Ultieme make-up tips van Kelsey!
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STYLIST SVEN

WORK HARD

Ik ben Sven, een stylist met een decennium aan ervaring 
bij Play Media en begonnen met het tv-programma ‘Zo 
Man Zo Vrouw’. Mijn stijlpassie komt van thuis uit, geïn-
spireerd door mijn ouders. Ik vind inspiratie op straat en 
werk zowel zelfstandig als exclusief voor televisieprojec-
ten bij Play Media. ‘Gert Late Night’ op de boot was een 
heel avontuurlijke rit vol last-minute ABBA-kostuums en 
uitdagende scenario’s. Een hectische, maar onvergete-
lijke ervaring voor het hele team!

Trenchcoat   

Some nice boots   

Investment piece

PLAY HARD
Ultieme stijltips van Sven! 
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“

Scène 1: Mama 

“Een grappige scène met tal van stunts zou kunnen 
gecreëerd worden over Gert Verhulst en mij. Van de 
boot bij het MAS tot in de studio van Play Zuid voor 
‘De Cooke & Verhulst Show’. Samen met de redac-
tie hebben we al onze ideeën tot leven kunnen 
brengen en het resultaat is iets geworden waar 
iedereen trots op is. “
- James Cooke

Scène 2: Gert Verhulst

“Een scene over mijn mama zou absoluut niet mogen ontbreken. Zij is zo doorslaggevend 
geweest in elk pad dat ik heb bewandeld. De steun van een ouder is zeer belangrijk en dat 
heeft mijn moeder volop gedaan. Ze was hier ook alleen in doordat mijn vader als paracom-
mando vaak weg was voor zijn werk en ze later ook gescheiden zijn. Ik ben dan ook bij 
mijn mama gaan wonen en samen hebben we onvergetelijke avonturen beleefd.”
- James Cooke

Scène 3: Dorian
“Een scène over mijn man en mij zou 
zeker moeten gaan over onze eerste 
date. Ik had hem bij mij thuis uitgeno-
digd en op zijn voorwaarde versier-
de ik heel mijn huis met ballonnen. Ik 
was uiteindelijk doodmoe omdat ik 
geen pomp had en alles zelf moest 
opblazen (lacht). Dit zou ook een zeer 
grappige datescène kunnen worden.”`
- James Cooke

“Ook jij verdient een musical,                      ”
JAMES COOKE VERTELT
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“

DILEMMA’S
PRESENTEREN OF ACTEREN?
Ik kan zo meer de leiding nemen, ik ben 
een beetje een controlefreak (lacht). 

IN EEN MUSICAL SPELEN OF MAKEN?
Ik hou ervan om iets van nul op te bou-
wen en tot iets te komen waar je trots 
op kan zijn. 

OVER DE OCEAAN OF DANCING WITH 
THE STARS?
Ik ben gewoon blij dat ik hier een state-
ment in heb kunnen maken zonder dat 
alles in de verf gezet moest worden. 

Scène 4: Redactie 
Ik zou graag een scène zien waarin mijn redactie- en productieteam 
een rol speelt zodat heel Vlaanderen kan zien dat je niets alleen kan 
doen zonder een sterk team. Ik sta altijd voor de camera en in de spot-
light, maar dankzij het team achter de schermen dat goede research en 

begeleiding doet komen we tot een sterk project.”
- James Cooke

Scène 5: Dancing With The Stars
Frank: “Ik ken James als een zeer toegewijde en gepassio-
neerde persoon. Tijdens onze samenwerking voor Dancing 

with the Stars was hij vastberaden om extra lifts toe te voe-
gen aan onze choreografie. Soms leidde dat tot grappige 

momenten in de repetitieruimte, waarbij lichaamsde-
len soms onverwacht in elkaars gezicht terechtkwa-

men (lacht). Die gekke momenten creëerden een 
sterke band, en onze vriendschap begon toen 

echt te groeien. Sindsdien horen we elkaar nog 
wekelijks en gaan we ook samen op vakantie.”

- Frank Zegels

“Ook jij verdient een musical,                      ”James
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Wie wordt De  
Slimste Ploeg ter Wereld?

MEER DAN EEN LOCATIE

 
Iedere week werd de quiz gepresenteerd door een ander 
Play-gezicht, namelijk Bart Cannaerts, Pedro Elias of Jan Jaap 

van der Wal. Bij ons was die laatste van de partij en hij zorgde 
voor een avond vol sfeer en gelach. De ploeg met de ori-

gineelste naam was ‘Kelly Verbier’. Snap jij de grap? Jan 
Jaap namelijk niet, hij was zeer verrast, omdat dit de 

eerste keer in zijn carrière was dat hij een mop niet 
begreep. 

We vonden het unaniem een zeer geslaagde 
avond vol quizplezier en gelach. We scoorden 
een mooie 34ste plaats van de 70 teams, nog 
mooi in de tophelft. We hopen dat er volgend 
jaar nog een editie volgt zodat we onze score 
kunnen verbeteren.

De redactie van dit magazine nam op 4 november zelf deel aan 
‘De Slimste Ploeg ter Wereld’ in Play Zuid. Redactrice Sarah 
neemt je mee door deze avond vol quizplezier.  

Met volle moed trokken we naar Play Zuid waar we arri-
veerden om 19u. Hier kregen we een tablet die we kon-
den gebruiken om alle antwoorden te noteren tijdens 
de avond. We dronken nog gezellig samen iets in de 
foyer met de andere ploegen en toen openden de deu-
ren. We namen plaats aan tafel 56 en de quiz kon be-
ginnen. 

 Iedere week werd de quiz gepresenteerd door een an-
der Play-gezicht, namelijk Bart Cannaerts, Pedro Elias 
of Jan Jaap van der Wal. Bij ons was die laatste van de 
partij en hij zorgde voor een avond vol sfeer en gelach. De 
ploeg met de origineelste naam was ‘Kelly Verbier’. Snap jij de 
grap? Jan Jaap namelijk niet, hij was zeer verrast, omdat dit de 
eerste keer in zijn carrière was dat hij een mop niet begreep.
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De comedy avonden  
bij Play Zuid

Op deze zaterdagavond trakteerden enkele topkomie-
ken ons op een avond vol sfeer en gelach. De avond 
begon met MC Quinten, die meteen een vrolijke toon 
zette met zijn scherpe opmerkingen en interactie met 
het publiek. Daarna betrad Jeroen Verdick, bekend om 
zijn unieke stemgeluid, het podium. Met zijn charman-
te humor en kenmerkende Kempische accent wist hij 
de hele zaal mee te nemen in zijn verhalen. De laatste 
comedian van de avond was Vincent Voeten. Hij staat 
dan weer gekend om zijn stoïcijnse blik, die hij regel-
matig onze kant op wierp. Dit trio bracht elk voor zijn 
unieke stijl naar voren en zorgde voor veel hilariteit. 

Bij Play Zuid draaide het niet alleen om een comedy-
show. Het was een avond waar de lach de hoofdrol 
speelde. Overal om ons heen hoorden we mensen 
lachen, terwijl de hele zaal in een opgetogen 
sfeer was. De grappen zorgden voor een 
geweldige ambiance waar iedereen 
van genoot. Tijdens deze avond 
vloog de tijd voorbij en is een 
ervaring waar we beiden met 
een glimlach op terugkijken. 

De avond bij Play Zuid overtrof onze verwachtin-
gen volledig. In eerste instantie onzeker over wat te 
verwachten, groeide het uit tot een onvergetelijke 
avond. Het beperkte aantal aanwezigen creëerde 
een intieme sfeer waarin gedeelde lachbuien en een 
sterke verbondenheid tussen publiek en artiesten 
heersten. Een buitengewoon leuke avond, waar-
bij samen lachen een onvergetelijke ervaring werd. 
 
Bij Play Zuid draaide het niet zomaar om een come-
dyshow; het was een avond waar de lach de hoofdrol 
speelde. Overal om je heen hoorde je mensen scha-
teren van het lachen terwijl de hele zaal in een opge-
wekte stemming verkeerde. Iedereen genoot van de 

grappen en de fantastische 
sfeer die er hing. 

Bij Play Zuid was het van 10 tot 12 augustus één en al hilariteit! Drie 
dagen lang bruiste het er van de humor, waar bekende komieken 
het podium betraden en Play Zuid omtoverden tot dé comedyhot-
spot in Vlaanderen.  
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Wist je dat de vaste bar in de foyer 
de vorm heeft van de P van het 
Play-logo?

Kom mee achter de 
schermen in Play Zuid 

Tour in Play Zuid

Beginnen doen we bij de foyer. Dit is de eerste 
gezellige ruimte in Play Zuid, die meteen het 
Play-DNA uitstraalt. De foyer dient vooral om 
publiek te ontvangen, maar kan ook gebruikt 
worden voor recepties of de catering van cul-
tuurevenementen en zelfs voor bedrijfsfees-
ten. Op zoek naar een vergaderruimte? Ook 
dan kan je in de foyer van Play Zuid terecht.

Op de bovenste verdieping van het ge-
bouw net naast Play Zuid zit de redactie 
en productie van ‘De Tafel van Gert’. ’s 
Ochtends wordt hier de actualiteit be-
keken, waarna ’s middags de onderwer-
pen, het script en de vragen voorbereid 
worden. Ook de gasten moeten dan 
gecontacteerd worden met de vraag of 
zij diezelfde avond in Play Zuid kunnen 
zijn. Een hele uitdaging! 

Wist je dat de planning met de tafelgasten op een 
groot whiteboard in de redactieruimte staat? 
Spoilers! 

DE PLAY FOYER

DE REDACTIE 
TAFEL VAN GERT
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De grote Play Studio op de eerste verdieping 
kan gebruikt en verhuurd worden voor onder 
andere theatervoorstellingen, concerten of ga-
ladiners. Hier werden al verschillende Play-pro-
gramma’s opgenomen zoals ‘Jan Jaap op Zon-
dag’ of de laatste ‘Cooke & Verhulst Show’. Ook 
de podcast ‘Achter De Schermen’ heeft hier zijn 
plekje. De halfronde vorm van de studio zorgt 
ervoor dat iedereen een goed zicht heeft op het 
podium waardoor de beleving optimaal is. 

DE PLAY STUDIO

Wist je dat het podium in de Play Studio eigenlijk een schaarlift/goede-
renlift is? Zo kan al het zware technische materiaal van het gelijkvloers 
naar de eerste verdieping vervoerd worden.  

Wist je dat er in Play Zuid als bedrijfsevenementen 
hebben plaatsgevonden met een VR-experience? 

Wist je dat in deze kleine, donkere ruim-
te zo’n 17 mensen werken? 

Backstage bevindt zich ook de vaste regieka-
mer van EMG, de audiovisuele partner van Play 
Zuid. De medewerkers hier komen nooit in beeld, 
maar zijn essentieel om ervoor te zorgen dat een 
live-opname op jouw televisiescherm verschijnt. 
Alles wat te maken heeft met camera, licht, ge-
luid, regie of ondertiteling wordt vanuit deze re-
giekamer tot op de seconde gestuurd.  

DE REGIEKAMER

De redactieruimte van ‘De Tafel van Gert’ wordt 
gedeeld met The Park, een VR-concept dat on-
derdeel uitmaakt van de Telenet Group en ook 
gelegen is op de Vlaamsekaai in Antwerpen. The 
Park deelt een kantoorruimte met Play Zuid, wat 
leuk is omdat twee bedrijven binnen de Telenet 
Group bij elkaar komen in een samenwerking en 
elkaar ook versterken.  

THE PARK
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Wat doet een  
stand-in nu juist?

De bekende gezichten in de stand-inwereld  

Rita: Katja en ik staan bij velen bekend om onze rol als 
stand-in. Met meer dan 10 jaar ervaring in dit vakgebied 
heb ik Katja vijf jaar geleden geïntroduceerd en sinds-
dien neemt zij ook met veel plezier deel. Door mijn ja-
renlange ervaring kennen veel productiehuizen mij en 
benaderen ze me regelmatig voor diverse projecten. 
Voor ons is het een verfrissende afwisseling om in 
onze vrije tijd deze rol op ons te nemen. Bovendien zijn 
we niet alleen collega’s, maar ook goede vriendinnen, 
wat ons plezier in deze rol alleen maar vergroot. 

Tips van Rita en Katja 

Katja: De job als stand-in is ontzettend veelzijdig en 
vereist een hoge mate van inlevingsvermogen. Het is 
belangrijk om jezelf volledig in te leven in de persoon-
lijkheid van de gast en te reageren zoals zij dat zouden 
doen. Het doel is om het zo authentiek mogelijk te la-
ten lijken voor de presentator. Het is belangrijk om 
goed mee te volgen, aandachtig te luisteren en geduld 
te hebben, vooral omdat er vaak veel gewacht moet 
worden tijdens de repetities. 

Rita: Soms wordt er vooraf een script voorzien. Dit 
kan handig zijn om meer inzicht te krijgen in de per-
soon die je speelt, waardoor je je beter in de rol kunt 
verplaatsen. Bij programma’s zoals ‘De Tafel van Gert’ 
krijg je echter vaak last-minute instructies over welke 
persoon je zult moeten neerzetten, waardoor je niet al-
tijd de tijd hebt om je voor te bereiden. Bij de repetities 
voor programma’s zoals ‘De Tafel van Gert’ wordt een 
stand-in vaak gebruikt om timing, belichting en geluid 
te testen, en om eventuele aanpassingen aan te bren-
gen voordat de liveshow begint. Dit proces helpt het 
team om de show zo vloeiend en professioneel moge-
lijk te laten verlopen.

Plezier op te werkvloer  

Katja: Soms gebeurt er wel eens iets grappigs tijdens 
een repetitie. Zo herinner ik me nog een keer tijdens 
de repetities voor ‘De Tafel van Gert’ dat de autocue, 
waarvan presentatoren aflezen, een totaal foute tekst 
gaf. Maar Gert is dit al zo gewoon en een echte profes-
sional, dat hij zonder een kik te geven het tot een goed 
einde bracht. Vaak gebeuren er ook wel versprekingen 
die iedereen ook even aan het lachen brengen.  

 Rita: Dit soort situaties is precies waarom repetities 
zo belangrijk zijn. Ze bieden niet alleen de kans om de 
show technisch te finetunen, maar geven ook de kans 
om deze foutjes te ontdekken en op te lossen voordat 
ze live op tv worden uitgezonden.  

Interview achter de schermen met Rita en Katja

“Ik word wel eens de 
moeder van de stand-

ins genoemd, dan voel ik 
me soms wel oud” – Rita 
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Hier is er altijd iets te beleven!

Podcast 
‘Achter de Schermen’

Evenement ‘De Slim-ste Ploeg ter Wereld’

‘Mijn Slechtste Beste Vriendin ‘avant-première Eentje drinken op 
het zomerterras
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Hier is er altijd iets te beleven!

Opname bijwonen 

van ‘De Tafel van Gert’

Lichten, camera, actie!

‘Fear Factor’ avant-première 33



“Het is nodig om jezelf te relativeren en soms uit 
te lachen”

DENNIS XHAËT VERTELT

In 2022 werd Dennis Xhaët, sportjournalist, commentator en presentator op-
gebeld door de productie van ‘Café De Mol’. Ze waren op zoek naar een nieuwe 
presentator voor het populaire programma. “Ik moest vooraf een screentest 
afleggen. Tijdens deze test werd er een aflevering van ‘Café De Mol’ gemaakt 
voor de bazen, en een paar dagen later kreeg ik telefoon met de vraag of ik pre-
sentator wou worden. Het antwoord was al snel ja.” Play Zuid is voor hem een 
droomlocatie om te werken aangezien hij zelf Antwerpenaar is. “Ik voel 
me zeker thuis in Play Zuid. Voor ons tweede seizoen werkten we ook 
met dezelfde, kleine en gemoedelijke crew van ‘Café De Mol’ als 
het vorige seizoen, wat de sfeer optimaal maakte.” Dit maakt 
voor hem het presenteren heel aangenaam. “Dat ligt me wel 
door mijn verleden als sportjournalist, waardoor ik minder 
stress heb bij live-uitzendingen. Het is nodig om jezelf te 
relativeren en soms uit te lachen.”

Naast het feit dat Dennis presentator is van het 
programma, is hij zelf erg fan van het concept 
van ‘Café De Mol’. “Toen Play Zuid tot stand is 
gekomen, is ‘Café De Mol’ naar daar verhuisd, 
en kreeg het een echte cafésfeer in Play 
Zuid.” Hij probeert die ambiance ook uit te 
stralen, hoewel Dennis het meest voorbe-
reid is van iedereen tijdens de uitzending. 
“Het is als presentator nodig om de sfeer 
los te laten lijken, maar ik moet mij hou-
den aan het script en altijd de controle 
behouden.” Dennis geeft aan dat hij als 
presentator vooral luistert naar de gas-
ten. “Dat is het voordeel van host te zijn, 
mijn mening doet er niet toe. Hoe meer 
ik de gasten aan tafel hoor, hoe beter het 
programma wordt, ik grijp in als het stil 
wordt aan tafel.” 

“Ik weet zelf van niets”
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“Ik zat volledig in het zweet, 
mijn keel zat dicht en ik was 

er de hele aflevering niet 
goed van”

“Het is nodig om jezelf te relativeren en soms uit 
te lachen”

Aan de opnames van ‘Café De Mol’ gaat een bijzon-
dere voorbereiding vooraf. “Het programma ‘De Mol’ 
is opgenomen, maar zelf weten we niets van de in-
houd van het programma. Als ‘De Mol’ gepresenteerd 
wordt, krijgen we pas drie weken op voorhand infor-
matie.” Het is pas wanneer het nieuwe seizoen van 
start gaat, dat de productie van ‘Café De Mol’ info 
krijgt. “Maandag, een week voor de live-uitzending 
van zondag, krijgen we pas de aflevering te zien, zo-
dat we een script kunnen maken en theorieën kun-
nen bedenken.” Het is dus zo dat ze een week voor 
Vlaanderen te weten komen wie De Mol is. Op vrijdag, 
twee dagen voor de uitzending, komen ze nogmaals 
samen om het script te doorlopen, filmpjes te beki-
jken die ze gaan gebruiken en leuke elementen toe te 

voegen. De dag erna krijgt hij van de eindredactie 
het definitieve script dat hij omzet naar zijn eigen 

versie. “Ik ben op dat vlak een grote controle-
freak. Het script moet zijn zoals ik het zou ver-

tellen.” Op de dag van de uitzending doen ze 
twee doorlopen en vervolgens een generale 
repetitie. “We doen de volledige uitzending 
met alle crewleden die de rollen spelen van 
de gasten.” 
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Dennis leert zijn teksten uit zijn hoofd aangez-
ien hij geen gebruik maakt van een prompter. 
“Het is handig, maar zonder prompter ben 
ik echter.” Al moet hij zijn teksten heel goed 
kennen, maar in een live-uitzending kan er 
altijd eens iets misgaan. “Bij mijn eerste jaar 
van ‘Café De Mol’ kreeg ik een volledige black-
out na mijn eerste zin. Het voordeel was dat 
ik mijn tekst redelijk snel terug wist, maar ik 
zat volledig in het zweet, mijn keel zat dicht 
en ik was er de hele aflevering niet goed van.” 
Tijdens een live-uitzending kan je ook niet 
zomaar beginnen improviseren. “De crew rek-
ent op de dingen die je moet zeggen. Je kan 
niet zomaar improviseren omdat er een script 
ligt.” 

Dennis is zelf enorme fan van het programma 
‘De Mol’. Hoewel hij nooit de mol zelf kon ont-
maskeren, bleef hij wel elk jaar trouw kijken. 
Zijn ultieme tip om de mol te ontmaskeren is: 
“Follow The money, dat is uiteindelijk het eni-
ge dat bijna altijd klopt.”

PODCAST OF PRESENTATOR ZIJN?

“Podcast, ik had de eerste sportpodcast 
van Vlaanderen dus dat blijft voor altijd mijn 
eerste kindje.”

DE MOL ZIJN OF KANDIDAAT ZIJN?

“De mol zijn, want je weet dat je er tot het ein-
de inzit, dat is toch het leukste dat er is.”

LIVE-UITZENDINGEN OF OPNAME OP 
VOORHAND?

“Live-uitzending, dat is het meest pure dat er 
is. Je hebt geen mogelijkheden om het op-
nieuw te doen.

DILEMMA’S

“De leukste sfeer krijg je door de gasten op hun 
gemakt te stellen”
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B2B IN PLAY ZUID

“Het was een groot 
succes”

Play Zuid is een evenementenlocatie die ook aan 
bedrijven verhuurd wordt. Redactrices Sarah en 
Julie interviewen Miriam Martens, die op de mar-
ketingafdeling van de IT-dienstverlener Amista 
werkt.  “Play Zuid voldeed onmiddellijk aan al onze 
verwachtingen.” 

Het IT-consultancybedrijf Amista organiseer-
de bij Play Zuid een fusie-evenement om de sa-
menvoeging tot één enkel bedrijf officieel te be-
krachtigen. Tijdens deze bijeenkomst spraken 
diverse belangrijke mensen van binnen het bedrijf 
spreken over de toekomstvisie. Miriam vertelt 
enthousiast over deze dag. “De bijeenkomst was 
meer dan alleen een zakelijke aangelegenheid. 
Het diende als ontmoetingspunt voor werkne-
mers om elkaar te leren kennen en te socializen. 
Tijdens ons evenement ‘Amista LIVE’ kwam daar-
om een diverse groep werknemers samen uit 
verschillende bedrijven en verschillende landen. 
Deze collega’s zouden na ‘Amista LIVE’ samen ver-
der gaan onder de nieuwe naam Amista.” 

Midden in deze dynamiek werden teambuil-
dingactiviteiten georganiseerd zodat er een 
hechtere band tussen collega’s zou ontstaan. 
Miriam was, als verantwoordelijke voor de orga-
nisatie, op zoek naar een locatie voor deze bij-
eenkomst. Ze vertelt over de specifieke vereisten 
die ze in gedachten had. “De plek moest niet al-
leen ruimte bieden voor strategische presenta-
ties en teambuilding, maar ook de mogelijkheid 
bieden voor catering. Ik ontdekte na wekenlang 
bellen dat veel locaties al volgeboekt waren of 
niet aan alle eisen konden voldoen. Vooral wat 
betreft catering bleek het maar niet te lukken 
om alles onder één dak te organiseren.” Miriam 
gaf de moed echter niet op. Vanwege haar jaren-
lange ervaring wist ze precies wat een perfecte 
locatie moest bieden. “Uiteindelijk kreeg ik van 
een collega, die in de buurt van Play Zuid woont, 
de tip om daar eens te informeren. Toen ik con-
tact opnam met Ivan Denis, de beheerder van het 
gebouw bleek, tot mijn grote opluchting, dat hij 
alle wensen op mijn verlanglijstje kon afvinken.” 
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Twee dagen later bezocht ze daarom Play Zuid, samen met haar 
collega’s. Miriam vertelt dat zij en haar collega’s direct onder de 

indruk waren. “De locatie voldeed echt aan al onze verwachtin-
gen.” Ze namen met z’n allen een kijkje in het gebouw. “De ple-
naire zaal is prachtig en biedt uitstekende presentatiemogeli-
jkheden. Play Zuid straalt jeugdigheid en frisheid uit, met een 
ruime benedenverdieping waar allerlei activiteiten gemakke-
lijk kunnen worden georganiseerd.” Alle geplande activiteiten 
verliepen tijdens het evenement vlekkeloos; de locatie faci-
liteerde alles wat ze voor ogen hadden. Daarnaast werkt Play 
Zuid samen met een cateringbedrijf, waardoor Miriam en haar 

team moeiteloos een offerte konden verkrijgen voor eten en 
drank. “Het eten voldeed precies aan de gestelde eisen. Ik koos 

voor het streetfoodarrangement. Want op die manier was er voor 
elke collega iets lekkers te vinden was.” 

Twee weken voor het event keerde Miriam terug naar Play Zuid 
met haar draaiboek. Ivan en zijn team gingen met dit draaiboek 
aan de slag.  Miriam vertelt dat alles volgens haar wensen werd 
voorbereid en opgebouwd. “Play Zuid nam de volledige opbouw 
over, daardoor hoefde ik me nergens meer zorgen over hoefde 
te maken.” De samenwerking verliep vlot, Play Zuid deed sug-
gesties en droeg oplossingen aan voor eventuele obstakels. 
“Toen ik bijvoorbeeld graag een photobooth wilde boeken, die 
echter te groot bleek om door de deuropening te passen, bood 
Ivan direct een geweldig alternatief. Hij regelde dat we een prach-
tige photobooth via zijn leverancier konden gebruiken. Op deze 
manier werkten en stemden we samen af om zo het beste re-
sultaat te behalen.” 

Ontdek Play Zuid, een betoverende 
locatie doordrenkt met de magie 

van televisie!
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Amista is zeer tevreden met Play Zuid, dat aan alle 
verwachtingen voldeed en een eerlijke prijs-kwal-
iteitverhouding bood. “Ik zou Play Zuid absoluut aan-
raden aan andere bedrijven, maar liever ook weer 
niet te veel. Want ik wil de locatie natuurlijk het 
liefst voor mezelf houden (lacht).” Miriam kijkt, net 
als haar collega’s, positief terug op een geslaagd fu-
sie-evenement. “Het bedrijfsfeest was erg succesvol 
en de ervaringen positief. Ik verwacht dat ook andere 
bedrijven voor zulke succesvolle bijeenkomsten in de 
rij staan.” Het doel van het evenement is zeker bereikt 
volgens Miriam volgens Miriam. “Onze fusiebijeen-
komst bracht mensen dichter bij elkaar.” 

Foto’s: Jelle Jansegers Photography

“Het bedrijfsevenement bracht 
mensen dichter bij elkaar”
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